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Vragen van het lid De Wit (SP) aan de minister van Veiligheid en Justitie over 
het bericht dat twee directieleden van Bureau Financieel Toezicht zijn 
opgestapt (ingezonden 4 juni 2013). 

Vraag 1
Wat is uw reactie op het bericht dat twee directieleden van het Bureau 
Financieel Toezicht zijn opgestapt?1 

Vraag 2
Klopt het dat er een verschil van inzicht is ontstaat tussen deze twee 
directieleden? Zo ja, wat hield dit verschil van inzicht precies in en hoe heeft 
dit kunnen ontstaan? 

Vraag 3
Hoe wordt het toezicht op dit moment uitgevoerd? Hoe en wanneer worden 
de toezichttaken weer uitgevoerd? 

Vraag 4
Wat betekent dit verschil van inzicht en het aftreden van deze twee directiele-
den voor de manier waarop het toezicht nu wordt uitgevoerd en ingericht en 
waarop dit in de toekomst zal gebeuren? 

Vraag 5
Hoe kan hun nieuwe rol als adviseur van het bestuur samengaan met het 
verschil van inzicht?

1 http://www.bureauft.nl/Documents/
Dhr.%20G.%20OOSTERLOO%20WAARNEMEND%20DIRECTEUR%20BUREAU%20FINANCIEEL
%20TOEZICHT.pdf
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